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   PROTOKÓŁ Nr 78.2018 

Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 9 lipca 2018 roku 

Obecni: 

1. Mirosław Sobczak – Przewodniczący Komisji 

2. Urszula Pankowska – Zastępca Przewodniczącego 

3. Włodzimierz Malinowski – Członek Komisji 

4. Robert Pacuszka – Członek Komisji 

5. Katarzyna Sadurska – Członek Komisji 

6. Waldemar Sitek – Członek Komisji 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Mirosław Sobczak 

i zaproponował następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Zapoznanie z pismami korespondencyjnymi, które wpłynęły do Komisji. 

3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

4. Część wyjazdowa posiedzenia. 

Porządek został przyjęty. 

Ad1. 

Protokół nr 76.2018 z dnia 5 czerwca 2018 roku przyjęto po odczytaniu 

naniesionej poprawki. 

Protokół nr 77.2018 z dnia 19 czerwca 2018 roku odczytano i przyjęto. 

Ad2. 

Komisja zapoznała się z pismem Międzyzakładowej Organizacji Związkowej 

NSZZ Solidarność Pracowników Oświaty i Wychowania w Wyszkowie 

informującym o działaniach Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Królowej Jadwigi 

w Tłuszczu w związku z propozycją zatrudniania nauczycieli na rok szkolny 

2018/2019., załącznik nr 1 do protokołu. 

Wywiązała się krótka dyskusja w tej sprawie. 

Radna Katarzyna Sadurska zauważyła, że jest to pismo skierowane do Kuratorium 

Oświaty w Warszawie. Rada otrzymała je do wiadomości.  
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Przewodniczący Mirosław Sobczak powiedział, że właściwa do rozwiązania 

opisanego problemu jest Komisja Oświaty. Jeżeli przyczyną zaniepokojeń jest 

przynależność związkowa to zachowanie Dyrektor jest niewłaściwe. Komisja 

Oświaty zajmie stanowisko w tej sprawie po rozpatrzeniu pisma. 

Następnie odczytano pismo mieszkańca Tłuszcza z prośbą o interwencję w 

sprawie handlu ulicznego na terenie miasta., załącznik nr 2 do protokołu. 

Radny Robert Pacuszka poinformował zebranych, że Komisja Ładu, Porządku i 

Ochrony Środowiska zaproponowała, aby na nowobudowanym targowisku 

miejskim zostało wydzielone miejsce stałego handlu w dni robocze. 

Radna Urszula Pankowska powiedziała, że podczas posiedzenia Komisji 

Rolnictwa, Handlu i Usług padła propozycja aby już na istniejącym  targowisku 

zabezpieczyć takie miejsce.  

Wywiązała się dyskusja w tej sprawie, podczas której radni zauważyli, że kwestię 

handlu ulicznego należy uregulować odpowiednią uchwałą, która wskazywałaby 

jako jedyne miejsce na tego typu działalność targowisko miejskie. Handel na 

chodniku lub trawnikach nie powinien mieć miejsca. Wniosek mieszkańca w tej 

sprawie jest uzasadniony. 

Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie informacji, czy Urząd Miejski w 

Tłuszczu pracuje nad prawnym rozwiązaniem problemu handlu ulicznego na 

terenie miasta Tłuszcz.  

Następnie odczytano pismo skierowane od Ordynatora Oddziału Chirurgii 

Ogólnej Szpitala MBNP w Wołominie z prośbą o udzielenie wsparcia 

finansowego z przeznaczeniem na remont oddziału., załącznik nr 3 do protokołu.  

Radny Robert Pacuszka zauważył, że na obecną chwilę środki w budżecie Gminy 

są już rozdysponowane. Na dzień dzisiejszy brak jest pieniędzy, które można 

przekazać na remont szpitalnego oddziału. Radny zauważył również, że za 

utrzymanie powiatowego szpitala powinien odpowiadać powiat. 

Przewodniczący Mirosław Sobczak powiedział, że jak wiadomo Gmina wspiera 

różne organizacje, między innymi Policję i Straż Pożarną. Należy jednak 

pamiętać, że za prawidłowe funkcjonowanie takich podmiotów powinny 

odpowiadać jednostki nadrzędne. W przypadku wołomińskiego szpitala to powiat 

powinien zadbać o zabezpieczenie środków na remont oddziału.   

W dalszej części posiedzenia zapoznano się z wnioskiem mieszkańców o 

rezygnację z budowy zaprojektowanego odcinka wodociągu w miejscowości 
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Kozły i prośbą o jego przeprojektowanie w sposób umożliwiający mieszkańcom 

zagospodarowanie działek., załącznik nr 4 do protokołu. 

Radni uznali wniosek mieszkańców za zasadny.  

Ad3.  

Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 24 lipca 2018r. o 

godzinie 14.30. 

Ad4. 

W części wyjazdowej Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z zasobami 

komunalnymi ZGKiM oraz dokonali oględzin stanu budynków komunalnych. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

    Mirosław Sobczak 

1. Dokument utworzony przez: Klaudia Archicińska 
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